
    Lleida, 21 de juliol de 2009

De fa un temps ençà, vaig obrir un procés de reflexió per analitzar de quina 
manera Convergència i Unió, podia afrontar amb millors garanties el seu futur a 
la  ciutat  de  Lleida.  Els  que  em  coneixen,  saben  que  no  sóc  persona 
individualista, i que sempre he cregut amb el treball amb equip, per això, aquest 
procés de  reflexió,  l’he  compartit  puntualment  amb algunes persones de la 
direcció de CDC, de la militància de Lleida i de la societat lleidatana. Aquest 
procés d’anàlisi i reflexió personal, m’han portat a demanar al partit que es posi 
en marxa un procés de recerca de la persona que haurà d’encapçalar el futur 
projecte polític de CiU a la ciutat de Lleida.
Estic convençut que noves persones i noves idees poden arribar a ser encara 
més útils, per afrontar amb millors garanties d’èxit aquest repte col·lectiu tan 
important.
He plantejat aquesta decisió a la direcció del partit a tots els nivells, nacional, 
Federació de Lleida i Comitè Local, i aquesta ha estat respectada i compartida, 
fet que agraeixo sincerament. 
Per  tant,  he  demanat  que s’iniciï  un  procés obert  i  participatiu  que ajudi  a 
determinar  qui  ha de ser  el  millor  candidat  de futur.  Previsiblement,  aquest 
debat seré i que ha de contemplar totes i cada una de les opcions possibles, 
hauria d’iniciar-se a partir del més de setembre. 
Personalment,  com no pot  ser  d’una altra  manera,  he  demanat  també que 
aquest procés sigui el més participat, transparent i ambiciós possible, i que el 
resultat final reflecteixi clarament l’opinió i la voluntat de la gent de Lleida . 
M’he posat  a  disposició  dels  responsables polítics  de CDC, per  si  la meva 
col·laboració en aquest procés pot ser útil, ja que crec que la primera aportació 
és endegar aquest procés ara, per aconseguir que la persona que encapçali la 
futura candidatura, disposi de temps suficient per preparar el seu projecte i el 
seu equip.
Jo he tingut el goig i l’honor d’haver assumit aquesta responsabilitat en dues 
ocasions, i ho he fet sabent que em tocava afrontar un dels reptes electorals 
més difícils per CiU a Lleida, i  m’ha tocat fer-ho en uns dels moments més 
complicats pel partit, però sempre he procurat fer-ho amb la màxima dignitat, 
dedicació i honestedat, per tant, crec que el millor servei que faig a CiU a Lleida 
és afavorint tot aquest procés, tot dotant-lo de les màximes garanties. 
El meu compromís de servei al país, a Lleida i la seva ciutadania, a través de 
l’activitat i l’acció política, sempre vocacional, continua tant sòlid com el primer 
dia,  i  és  independent  de  les  diferents  responsabilitats  que he tingut  l’honor 
d’assumir.
També m’agradaria manifestar-vos que passi el que passi en aquest procés, i 
sigui quin sigui el seu resultat,  la meva voluntat és la de seguir representat a 
CiU en aquest mandat a l’Ajuntament  de Lleida, amb el màxim esforç, entrega i 
il·lusió, com el primer dia, i ho faré amb l’inestimable col·laboració d’un gran 
equip humà, format pels regidors i col·laboradors del Grup Municipal, a més de 
la participació dels militants i ciutadans que van confiar amb nosaltres, i amb 
qui  compartim  la  mateixa  il·lusió  de  treballar  per  una  Lleida  millor,  més 
ambiciosa i amb una major qualitat de vida.
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